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Beiarn kommune
8110 MOLDJORD

MØTEINNKALLING

Utvalg:
Møtested:
Møtedato:

DRIFTSUTV ALGET
KOMMUNEHUSET
24.11.2016 Tid: 09:00

Eventuelt forfall meldes til tlf. 75569000
Varamedlemmer møter etter nærmere avtale.

Innkalte:
Funksjon
Leder
Medlem
Medlem
Medlem
Medlem

Navn
Helge Osbak
Merethe Selfors
Marit Cicilie Moldjord
Øyvind Sande

Frank Einar Vilhelmsen

Forfall Innkalt for

SAKSLISTE

Saksnr. Arkivsaksnr.
Tittel

REFERATER

DELEGERT VEDTAK

16/16 16/1151
GODKJENNING AV PROTOKOLL - DRIFTSUTVALGET

17/16 16/824
RULLERING AV HANDLINGSPLAN FOR KULTURBYGG, IDRETT OG
FRILUFTSLIV

18/16 16/966
TILBUD OM KJØP AV MALERI

19/16 16/980
SØKNAD OM REDUSERT SKJENKEGEBYR -
BEHANDLINGSRUTINER



20/16 16/941
DOKMODAL VEIEN - SØKNAD OM TILSKUDD TILSKOGSBIL VEI -
TERJE DAGFINN NILSEN

21/16 16/1148
HOVEDPLAN VEI - HANDLINGSPLAN 2017 - 2020 PRIORITERING AV
OPPRUSTNING KOMMUNALE VEIER

Beiarn kommune, 17.11.2016

Helge Osbak
Leder.
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Dato: - Utvalg: DRU Driftsutvalget

Regdato
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ArkivkodeA vd/Sek/Sakb

31.08.2016 BK/PN/AAE 026
Fauske Kommune
VETERIÆRV AKTTJENESTER

13.09.2016 BK//MS C80
Human etisk forbund, Nordland fylkeslag
SEREMONIROM FOR ALLE, ETTERL YSNING AV SV AR P Å
FORESPØRSEL FRA HUMAN ETISK FORBUND

29.09.2016 BK/PN/AAE 026
Den Norske veterinærforening

DEN KOMMUNALE VETERIÆRV AKTA

Budsjettdokumenter



Kontrakt - Fauske kommune
Kjøp av varer- og tjenester l

DENNE A VT ALE ER INNGÅ TT MELLOM:

Fauske kommune
( heretter kalt kjøper)

Fauske kommune
Postboks 93

820 L Fauske

:Beiarn KomlmuH:

7saks;~OL;i~l1;\i~;\7~ --_.._.t..._...J._.._.

3 1 AUG 2016

Med forretningsadresse:

~ ~~~,,'~ '=ê¡¡L.:':=~~=~-ArU02~_S-___ "f ____,,~_.
tw(!i:lIllg _~..__ S3k~~I\.
Kil!ì:'~..__

Veterinær Arnhild M Laugsand
Veterinær Ole-Kristian Huseby

Veterinær Hilde Estensen

Veterinær Per Gunnar Karlsen

Avtalen gjelder:

Veterinærvakttjenester til Fauske vaktdistrikt
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Kontrakt - Fauske kommune
Kjøp av varer- og tjenester l

.I

SOM DEL A V A VT ALEN FØLGER:

Følgende vedlegg inngår i denne avtalen:

Bilag nr. i: KONKURRNSEGRUNLAGET

Bilag nr. 2: TILBUDSBESVARELSER

. Ved uklarhet mellom konkurransegrunnlag og ti1budsbesvarelse~ er det

konkurransegrunnlaget som gjelder.

· Rammeavtalen gjelder for 4 år fra dato den er undertegnet.

· Oppdraget fordeles likt mellom veterinærene. Veterinærene kan selv

avtale en annen fordeling av vaktene. Det forutsettes at alle vakter blir

betjent.

· Hvis en av veterinærene lar deler av sine kontraktsforpliktelser utføres av

under1everandør~ vil det være veterinærens ansvar at alle krav i

konkurransegrunnlaget også oppfylles av underleverandøren.
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Kontrakt - Fauske kommune
Kjøp av varer- og tjenester l

AVTALEN UNDERTEGNET:

Dette avtaledokument med bilag er utferdiget i fem eksemplarer, ett ti hver
av partene.

Veterinær Arnhild M Laugsand

Dato: 03.(jLl .201L Sted: -m11.~

Underskrift veterinær: -i ~

Veterinær Ole-Kristian Huseby

Dato: '~/Li -l~ Sted:.

D~-Underskrift veterinær:

Dato: OÓ.OLL lY

Veterinær Hilde Estensen

Sted: '+OJ~

~ ~J( '0Underskrift veterinær:

L L( Veterinær Per GunnattarlsenDato:;) I t. Sted: ~~.K_
Underskrift veterinær: ! .J 6. !Á-Á/~

Dato: 3. 'i. JØt.

Underskrift kjøper: ~~ /fu~s:oG
Fauske kommune ç ß f

Sted: I (j lÄ
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Beiarn kommune

Fra:
Sendt:
Til:
Kopi:
Emne:

Monika Sande

13. oktober 2016 14:40
bente.saeter(Q huma n. no

Beiarn kommune
Sermonirom for alle- status for Beiarn kommune

Hei

Viser til bre fra Human-Etisk forbund ved Dag Olsen, og purring på svar fra Bente Halvorsen Sæter.

Beiarn kommune har ikke eget, livssynsnøytralt seremonirom. Ved behov, har vi samfunnssal og andre møterom og
kantine som kan leiesjlånes.
I tilegg finnes det ungdomshus og klubbhus som kan leies til slike formåL.
Det foreligger ikke planer om bygging av et slikt seremonirom. Om det viser seg at det er et betydeJig behov for det,
må vi ta det opp til vurdering

Med vennlig hilsen

._-.---'.;;'-~..-;'-:~_.~--;:.~--:~:~;-:..-:.:.;:.=-"-'-'l

,vt_!.,'~. U .".,ui...JJ."..J,.."~'

'r:QJ':JláYú~
1 3 OKl' 2(!~í', .,j io

Monika Sande

Oi.clførcr
lleia..n kommune

_.__._,~._,~~._...~,~--~..-..~~._~-._- .....

~~;~~~~~~~Tlf. 75569010
Mob.41639125

1
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~~~~l~~,,:;;~~JDEN NORSKE
VETERINÆRFOFlENING

Den kommunale veterinærvakta

Arbeidet med organisering av veterinærtenester i kommunane har synt at det er trang for klargjering av
kva oppgåver og ansvar dei ulike partane har.
Me finn det naturleg å dela dette i to, fyrst kommunane og så vaktdeltakarane / veterinærane sitt ansvar.

Til kommunane

lov om veterinærer og annet dyrehelsepersonell (dyrehelsepersonelloven) klargjer i §3 a kommunane sitt
ansvar:

. Kommunene skal sørge for tilfredsstilende tilgang på tjenester fra dyrehelsepersone/l.

. Kommunene har ansvar for å organisere en klinisk veterinærvakt utenom ordinær arbeidstÎd.

I deler av landet er næringsgrunnlaget slik at tilgang på dyrehelsepersonell vert dekka av veterinære
verksemder som arbeidar sjølvstendig utan offentleg tllskot. l stadig større deler av landet er landbruket
inne I el negativ utvikling. Dette gjer at næringsgrunnlaget for veterinærtenester vert svakare, då er det
kommunane sitt ansvar kjem inn. TlIgang på veterjnærtenester i kommunen kan sikrast ved å tilsetja
veterinær eller gjeva driftstilskot til veterÎnære verksemder. Kommunen kan setja som vilkårfor lønl
driftstilskot at motlakar er viljug til å delta i klinisk veterinærvakt.

Det er frå staten avsett midlar til stimuleringstllskot. Desse kan kommunar som må tilby etableringsstøtte
eller driftstilskot for å sikra tilgang på veterinærtenester i ordinær arbeidstid, søkja om. Midlane skal
hovudsakleg nytta st tilløn eller d rlftstilskot. Søknad skal sendast Fylkesmannen.

Punkt 20mhandlar veterinærvakt utanom ordinær arbeidstid.
Denne vakta skal organiserast av kommunane innanfor definerte vaktområde. Det er frå staten avsett
midlar som i utgangspunktet skal bidra til å dekka kostnaden med denne vakta. Det er i enkelte høve
høgare kostnadar for å oppretthaide god veterìnærvakt.
Kommunene skal lysa ut tilbodskonkurranse om deltaking i vakta. Det skal vera apen konkurranse der alle
veterinærar kan delta. Vakta skal dekka eit definert geografisk om råde innantor tidsperiodar som er
definert i utlysingsteksten. Ei minimumsgodtgjersle for vaktdeltaking er fastsett frå staten. Dersom ein ikkje
får søkjarar til vakta, har kommunane høVe til å nytta eigne midlar for å auka satsa r for vaktgodtgjersle.
Vakta bør vera minimum 3-deit, helst 4-delt. Kommunane vel kor mange vaktdeltakarar dei ynskjer å inngå
avtale med.

Kommunane har ansvar for å skaffa nye vaktdeltakarar ved til dømes langtids sjukefråvær eller om
vaktdeltakarar seìer opp vaktavtale.

Kvart vaktområde får utbetalt ein sum til organisering av vakta, desse midlane kan nyttast til dekking av
kommunen sine kostnader med oppsett av vaktlister, føring av vaktrekning, utbetaling av godtgjersle,
organisering av vikar ved kortvarig sjukdom mm. Kommunane kan og nytta desse midlane til å kjøpa desse
tenestene frå ein ellerfJeire av vaktdeltakarane.



Til vaktdeltakaraoe

Veterinær/vaktdeltakar sine plikter og oppgåver.

Arbeid innantar ordinær arbeidstid kan verta utført av praktiserande veterinær/veterinærverksemd med
eller utan løn eller driftstilskot frå kommune. Alle privatpraktiserande definerar sjølv si eiga arbeidstid, det
er inga vaktplikt. Sjølvsagt er det høve til å tilbyveterinærtenester utanom ordinær arbeidstid dersom ein
finn det økonomisk eller fagleg interessant.

Når kommunane lyser ut tibod om vete ri nærva kt, må den som ynskjer delta levera inn tilbad. Ingen har
rett til å verta teken med i vakta i avtaleperioden. Kommunane avgjer kor mange veterinærar dei ynskjer
inngã avtale med.

Når eln leverar tilbad, er det viktig å definera kor stor vaktbelastning ein er viljug til å ta på seg, til dømes
maksimum 3-delt eller 4-delt vakt.

Som vaktdeltakar er ein ansvarleg for alle dyreslag, ein kan ikkje velja bort til dømes smådyr eller hest.
Dersom det i området er organisert spesialvakter for til dømes smådyr eller hest, kan ein nytta desse.

Det er i utgangspunktet ikkje krav om at vaktdeltakar skal ha tigong til spesialutstyr som ti dømes røntgen
eller smådyrklinikk, men kommunen står fritt til å krevje særskilt utstyr.

Kunstig sædoverføring er som hovudregel ikkje ein del av dei pliktene ein tek på seg som vaktdeJtakar. Det
er Jlkevel i mange vaktområde ynskjeleg at den som har vakta og kan ta på seg inseminering. Dette må ikkje
vera til hinder for dei pliktene ein har som vaktdeltakar.

Det vil ofte vera positivt for vaktdeltakarane om ein sjølv kan setja opp vaktlister og organisera vaktbyte og
ansvar for vakter ved feriar og korte sjukefråvær . Dette kan ein tilby kommunane å ta på seg mot
godtgjersle.

Kommunane eig vakta, dvs at dei kan setja opp vaktlister og fordela vakter i samsvar med dei avtalar den
enkelte vaktdeltakar har inngått. Kommunane har ansvar for å skaffa nye vaktdeltakarar til dømes ved
langtids sjukefråvær.

Oslo i september 2016

Den norske veterinærforening



Budsjettdoku menter

Nytt av i år, og i tråd med politiske vedtak, er at det blir forelagt for poliisk behandling
2 separate dokumenter, ett strategi og investeringsdokument for
økonomiplanperioden 2017 - 2020, og ett budsjettdokument omhandlende budsjettet
for 2017. Det førstnevnte ble vedtatt i siste kommunestyremøte og det sistnevnte
som omhandler budsjettet for 2017 legges frem for kommunestyret i møtet i
desember.

I henhold til fastsatte tidsplaner skulle rådmannen ha balanse i sitt budsjettforslag og
legge dette frem for videre behandling og vurdering innen 9. november.
Rådmannens budsjettforslag foreligger nå i detalj via Arena for de som er registrerte
brukere av dette systemet. Arbeidsmøte i Formannskapet ble avholdt 16. november
og budsjettet som legges frem for Kommunestyret behandles som kjent av
Formannskapet i sitt møte den 30. november.

Tallmessig oppsummering for de enkelte rammeområdene i Rådmannens
budsjettforslag ligger vedlagt dette dokumentet. Arbeidet med å produsere selve
budsjett- og økonomiplandokumentet er pågående og dette ferdigstilles etter planen i
god tid innen Formannskapets møte den 30. november. Dette vil da være justert i
henhold til Formannskapet sine innspill til tiltak og aktiviteter som eventuelt skal inn
som tillegg til Rådmannens budsjettforslag. Det er Formannskapets dokument som til
sist skal ut - ikke rådmannens. Investeringene i økonomiplanperioden er som kjent
allerede vedtatt av kommunestyret.

I perioden frem til dette er ferdigstilt vil vi bruke tid også på å forklare budsjett-
innholdet bredt i organisasjonen, stille på møter og redegjøre for budsjett-
forutsetningene samt for hva som ligger bak de tiltakene som er innarbeidet i
budsjettforslaget, ovenfor de som måtte være interessert.



Rådmannens budsjettforslag for 2017 og økonomiplan for 2018 - 2010.

- Sum til fordeling drift fordelt pr. rammeområde -

Budsjett 2017 NOK

Rammeområde 1.1 Sentralledelse 11 288 241

Rammeområde 1.2 Oppvekst 24 546 229

Rammeområde 1.3 Helse og omsorg 45 087 809

Rammeområde 1.4 Religiøse formål 1 483 000

Rammeområde 1.5 Land./kult./miljø 4 749 001

Rammeområde 1.6 Teknisk 7001830
Rammeområde 1.7 Næring -3 483 931

SUM - til fordeling drift 90672 179

Økonomiplan 2018 - 2020 (NOK) 2018 2019 2020

Rammeområde 1.1 Sentralledelse 11 028 241 11 288 241 11 288 241

Rammeområde 1.2 Oppvekst 25 185 344 24 546 229 23 499 229

Rammeområde 1.3 Helse og omsorg 44 498 099 45 087 809 44378 936

Rammeområde 1.4 Religiøse formål 1 483 000 1 483 000 1 483 000

Rammeområde 1.5 Land./kult./miljø 6 753 001 6647001 6 647001

Rammeområde 1.6 Teknisk 6 415 265 6350191 5 753 194

Rammeområde 1.7 Næring -3 483 931 -3483931 -3483 931

SUM - til fordeling drift 91879019 91 918 540 89 565 670



Rammeområde 1.1 - Sentralledelse

Budsjett 2017 NOK

Driftsinntekter -187970
Driftsutgifter 11 476 211

Rammeområde 1.1 - Sentralledelse 11 288 241

Økonomiplan 2018 - 2020 (NOK) 2018 2019 2020

Driftsinntekter - 187 970 - 187 970 - 187 970

Driftsutgifter 11 216211 11 476211 11476211
Rammeområde 1.1 - Sentralledelse 11 028 241 11 288 241 11 288 241

Rammeområde 1.2 - Oppvekst

Budsjett 2017 NOK

Driftsinntekter -3 136712
Driftsutgifter 27682941
Rammeområde 1.2 - Oppvekst 24 546 229

Økonomiplan 2018 - 2020 (NOK) 2018 2019 2020
Driftsinntekter -2 828712 -2 828712 -2 828 712
Driftsutgifter 26 327 941 25 017 941 25017941
Rammeområde 1.2 - Oppvekst 23 499 229 22 189 229 22 189 229

Rammeområde 1.3 - Helse og omsorg

Budsjett 2017 NOK

Driftsinntekter -10744108
Driftsutgifter 55831917
Rammeområde 1.3 - Helse og omsorg 45 087 809

Økonomiplan 2018 - 2020 (NOK) 2018 2019 2020
Driftsinntekter -10 074 108 -10074108 -10 074 108
Driftsutgifter 54453044 54 453 044 54453044
Rammeområde 1.3 - Helse og omsorg 44 378 936 44378 936 44378 936



Rammeområde 1.4 -Religiøse formål

Budsjett 2017 NOK

Driftsinntekter O

Driftsutgifter 1 483 000

Rammeområde 1.4 -Religiøse formål 1 483 000

Økonomiplan 2018 - 2020 (NOK) 2018 2019 2020
Driftsinntekter O O O

Driftsutgifter 1 483 000 1 483 000 1 483 000

Rammeområde 1.4 -Religiøse formål 1 483 000 1483000 1 483 000

Rammeområde 1.5 -Land.lkult.lmi/jø

Budsjett 2017 NOK

Driftsinntekter -7404120
Driftsutgifter 12 153 121

Rammeområde 1.5 -Land./kult./miljø 4 749 001

Økonomiplan 2018 - 2020 (NOK) 2018 2019 2020
Driftsinntekter -5 214 120 -3 504 120 -3 504 120
Driftsutgifte r 11 967 121 10 151121 10 151121
Rammeområde 1.5 -Land./kult./miljø 6 753 001 6647001 6647001

Rammeområde 1.6 -Teknisk

Budsjett 2017 NOK

Driftsinntekter -8 124 404
Driftsutgifter 15 126 234

Rammeområde 1.6 -Teknisk 7 001 830

Økonomiplan 2018 - 2020 (NOK) 2018 2019 2020
Driftsinntekter -8869961 -8 935035 -9 532 032
Driftsutgifter 15 285 226 15 285 226 15 285 226
Rammeområde 1.6 -Teknisk 6 415 265 6 350 191 5 753 194



Rammeområde 1.7 -Næring

Budsjett 2017 NOK

Driftsinntekter -10615701
Driftsutgifter 7 131 770

Rammeområde 1.7 -Næring -3483931

Økonomiplan 2018 - 2020 (NOK) 2018 2019 2020
Driftsinntekter -10615701 -10615701 -10 615 701
Driftsutgifter 7131 770 7 131 770 7 131 770

Rammeområde 1.7 -Næring -3483 931 -3483931 -3483931



Beiarn Budsjettversjonsrapport: : Rådmannens budsjettforslag drift

Budsjettversjonsrapport: Rådmannens
budsjettforslag drift

(I 2017/ 20181 20191 20201

Over-/underskudd konsekvensj. budsjett 4 606 968 4 475 571 4640571 5 300 571

Totale driftskostnader fra irwesteringsbudsjett 90130 765 334 1 638716 2 557 572

Valgte driftstiltak 4 697 098 -5 240 905 -6 279 287 -7858143

Over-/underskudd budsJettersjon O O O O

Totale driftskostnader fra investerings budsjett 90 130 765 334 1638716 2 557 572

Formannskapets økonomiplan in vesteringer 90130 765 334 1 638 716 2 557 512

Videreførte tiltak rra siste økonomiplan 451 000 477 000 477 000 -477 000

Skjønnstiskiicld fra Fylkesmannen -300 000 -300 000 -300 000 -300 000

Statlfg rammetilskudd (1840) -300 000 -300 000 .300 000 -300 000

ØknIng av husleie med konsumprisindeks -36 000 .54 000 .54 000 -54 000

Kommunale boliger (1610) -36 000 .54 000 -54 000 .54 000

Økning i gebyrer for byggesak, plan, og delingssaker med -13000 -13000 -13 000 .13000

3,6%

OppmlJ/ing og regulering (1605) -13000 -13000 -13 000 -13000

Økning i husleie omsorgsbo/iger med 3,6% -15000 -23 000 -23 000 -23 000

Omsorgsboliger (161~ -15000 .23 000 .23 000 .23 000

Økning i k/oakkavgift 10 % .65 000 .65 000 -65 000 .65 000

Kloakker (1630) .65000 -65 000 -65 000 .65 000f----
Økning i septikavgift rnd konsumprisindeksen -22 000 -22 000 -22 000 .22000

Renovasjon (1640) -22 000 -22 000 -22 000 -22 000

10. november 2016 kl 11.34 . Side



Beiarn Budsjettversjonsrapport: : Rådmannens budsjettforslag drift

Sentraladministrasjonen 27941 413825 .327133 -1 308 992---
Avsetning til disposisjonsfond 27 941 O 872 867 491 008

Analyser og en grundig planprosess viser at mot slullen av perioden

ser vi pr. dato ingen andre realistiske Mak for et balansert budsjett,

enn å gjeninnføre eiendomsskatt på hytter og hus, samt næring.

Endringer i eiendomsskattelovgivningen er ventet sliJe at taksering kan

bli enklere og rimeligere.

Inntektspotensialet ligger slik vi ser det pr nt¡ på ca kr. 650.000 for

I¡ver hele promile. Rådmannen har tirådd tiltaket fDr å kunne fremvise

en realistisk økonomiplan i balanse, for å vise potensialet og for å

sikre en politiSk debatt i løpet av planperioden om gjenInnføring eller

ikke. A balansere planen ved å velge titaket innebærer ikke at

eiendomsskatten faktisk blir innført. Skal det skje mll kommunestyret

konkret ta stiling ti skattesats og innføring ved budsjettbehandlingen

året før innføring.

Disposisjonsfond (1940) 27 941 O 872 867 491 008

Bruk av disposisjonsfond for budsjettbafanse O .153825 O O

Budsjetl- og økonomiplanprosessen er krevende og å finne en

realistisk planbalanse for alfe drífsår likeså. Det viktige har likevel

vært á bidra ti á gi økonomiplanen en innretning som er mest mulig i

trád med poliiske investerings- og drifts mål. 

For ¿ finne balanse i 2018 mangler ca 150.000. Rådmannen tilrår

inndekning ved bruk av disposisjonsfond selv om nivået på samlede

disposisjonsfond er usikkert og for tiden lavere en det bør være. Vi vet

at ragnskapsresultatet for 2016 kan gi en bedre avklaring og trygghet

for at til/aket ikke er uansvarlig.

Disposisjonsfond (1940) O .153 825 O O

Eiendomsskatt næringlhyterlhus O O .1 200 000 -1 800 000

Kommunens egen vurdering gjennomført ¡fm arbeidet med

kommunestruktur konkluderte blant annet med at kommunen må sikre

seg de inntekter som er mulig og normalt i kommune-Norge for å

kunne fortsette som egen kommune. En slik inntekt er eiendomsskatt.

Mulighetene for en annen profi ved taksering og fastsetting av

skattegrunnlaget er tistede etler at skatten ble avskaffet ifm

bUdsjettbehBndlingen for 2016. Dette kan også gi mulighet ti å

benytte eiendomsskatt til finansiering av helt spesifikke deler av den

kommunale driften.

For med realistiske tiltak å kunne balansere slutten av

økonomiplanperioden, tilrås nylaksering i løpet av 2018, innføring av

eiendomsskatt med 2 promifles sats I 2019 og tre promiles sats i

2020.

Eiendomsskatt (1~10) _G__ O -1 200 000 -1800000

10. november 2018 kl 11.34 - Side



Beiarn Budsjettversjonsrapport: : Rådmannens budsjettforslag drift

Kutt innen Interkommunalt samarbeid og tjenestekjøp O -260 000 O l)

Formannskapet har signalisert en gjennomgang av alle

interkommunale samarbeider og de tjenestekjøp kommunen foretar.

Tilakets hensikt er at oppgaver som kan løses lokalt skal løses lokalt

og på den måten danne grunnlaget for mer lokal aktivitet og

sysselsettng.

Det er ikke gjort noen utredninger ennå, så potensialet er verken

avklart administrativt eller tatt opp med Formannskapet. For á vise at

administrasjonen har tatt signa/ene på alvor, legges inn en årseffekt

på delte i 2018, men vi finner Ikke at det er forsvarlig å videreføre

besparelsen i planperioden uten større utredning av konsekvènser og

faktisk potens/ale for netto besparelse.

fJverse fel/esutgifer (1190) O -260 000 Q O

----
Skole -1 800 000 -2910000 -4 220 000 -4 220 000

Innføre full foreldrebetaJing i barnehagen .800 000 .750000 -750000 -750000

Kommunen kan la 2730 kr pr. mnd. for full plass i barnehagen. Delte

vil utgjøre ca. 900.000 kr. med dagens barnetaIl. (inkl.

søskenmoderasjon)

Konsekvenser av titaket kan være at foreldre med lav inntekt,. og/eller

ikke har jobb på dagtid velger å ha barnet hjemme.

ffølge nye regler fra 1. august 2016 har alle 3-, 4. og 5-årnger, og

barn med utsatt skolestart som bor i husholdninger med lav inntekt

rett til å få 20 limer gratis oppholdstid i barnehage per uke. P. t. er

denne innlektsgrensen 417.000 kr.

Denne ordningen vil gi muligheter slik at selv med lav inntekt er det

ordninger som gjør det mufig el ha barnet I barnehagen.

i
-

Moldjord barnehage (1270) -800 000 .750000 -750000 -750 aOf)

Nedtrekk driftsrammer oppvekst -1000000 -2 160000 -3 470 000 .3 470 000

Prosjektet innebærer et drifsnedlrekk ned mot et kostnadsnivå lik

gjennomsnitet for sammenlignbare kommuner - og forutsatt ren

skoledriff. Prosjektet innebærer gjennomføring fra høst 2017 og en

gradvis tilpasning til nye økonomiske rammer, slik at titakets verdi vil

øke tom budsjettåret 2019.

Grunnskole feJ/es (1210) -1 000 000 -2160000 -3 470 000 .3 470 000
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Beiarn Budsjettversjonsrapport: : Rådmannens budsjeltforslag drift

Helse og omsorg -766890 -240 366 -240 366 .240 366--
Kutt 50 % hjelpepleferstiling psykisk helse -240 366 .240 366 .240 366 .240 366

Dette kuttet gir et dårfigere tjenestetilbud tí psykisk syke, og vil også 

gi mindre ressurser fil det forebyggende arbeidet. Dette vil føre 11 at

dagsenteret i perioder blir stengt. Et godt tjenestetilbud innen psykisk

helse og rus er med på å forebygge innleggelser på sykehus. -

Psykisk helse (1370) .240366 -240 366 .240 366 .240 366

Stalte omstiling før omsorgsbo/iger er ferdige .248 571 O O O

Omsorgsboligene forventes ferdig ved utgangen av 2017. Reduksjon

av pasienter og stillnger på Beiarn sykehjem starter før boligene er

ferdige, og ressurser styres ut ti hjemmesykepleien som planlagt

Dette innebærer at tjenestetibudet må gis i hjemmet i påvente av

omsorgsbolig.

Pleie- og omsorgstjenesten (1373) -248 571 O O O

50 % sykepleiersti/ing holdes vakant Beiarn sykehjem -277 953 O O O

En sykepleiersti/ing blir l6dig. Det er i utgangspunktet behov for flere

sykepleierstilinger for å dekke hele døgnet. Beiarn sykehjem driftes I

dag effektivf. Dette liltaket vil føre til en reduksjon i kvalifeten i

Ijenestetilbudet på sykehjemmet.

Pleie- og omsorgstjenesten (1373) -277953 O O O
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Beiarn Budsjettversjonsråpport: : Rådmannens budsjettforslag drift

Landbruk, kultur og miljø -1 662 899 -412 899 -162 899 -162899

Prosjekt BOKS .1500000 .250 000 O O

SOKS (Beiarn oppvekst og kuìtursenter) er en foreløpig arbeidstitel

på budsjettarbeidets mest spennende prosjekt.

I dette prosjektet skal driften av kommunen spon ses med avsatte

midler fra flyktningetjenesten for å etablere ny samkjørt virksomhet

ved det bygget som eventuelt blir ledig som konsekvns av

budsjeltnedtrekket på oppvekstområdet.

Prosjektet er uløselig knyttet ti Prosjekt Beiarskolen 2017-2020.

Begge prosjektene må etablere egne prosjektorganisasjoner der

planfasen gjennomføres på våren og gjennomføringsfasen stalter i

august 2017. Dette er ikke et flyktninge- eller skoleprosjekl, men ved

siden av gjennomføringen av omleggingen innen Helse- og omsorg,

det viktigeste prosjektet for oppfølging àv politsk vedtatte mål om

gode og effektive tjenester. Politisk ledelse og administrativ ledelse vil

bli engasjert ¡prosjektorganisasjonene

Det er for lidlig à konkretisere hvilke enke/tilak som skal legges inn i

BOKS. Det må fremgå av prosjektets pianfase, men barnehage og

voksenopplæring er svært aktuelle à sammenkople med endre viktige

deler av små og sårbare tjenesleområder. Suksesskriteriet er

driftsmessig besparelser på sikt og et robust tjenestetIbud mM ny

spennende organisering. _._-_._-_.. .__.__._,._..-..__.._~..,,- .-~_.~~..~.~~~~..".~~...~ -_._-
F/Ylitningetjenesten (1550) -1500000 -250000 O O

Redusert barne- og ungdomsarbeiderst//ing .162 899 .162899 -162899 .162899

Bame- og ungdomsarbeiders/ífinga er nå på 80 %. denne foreslås

redusert lil 50 %. Dvs. 30 % reduksjon.

Barne og ungdomsarbeid (1545) -162 899 -162899 -162899 -162899

TekniSk -44 250 .786815 .851 889 .1 448 886

Lønnskostnader vaktmesterstiJing. O .473 008 .473 008 .473 008

Tidligere vedtak medfører at lønnskostnader tlf 1 vaktmesterstiJling,

som i dag dekkes over investeringsbudsjettet, fra og med 2018 skal

dekkes over drift.

ii!taket omfatter at lønnskostnader ti vaktmesterstillng fortsatt dekkes

over investeringsmidler. Vi mener delte er naturlig da det legges opp

til el høyllnvesleringsnivà i økonomiplanperioden.

AdminIstrasjon teknisk avdeling (1600) O -473008 -473 008 -473 008
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Beiarn Budsjettversjonsrapport: : R~dmannens budsjettforslag drift

Selvkost vannforsyning .44 250 -313807 -378 881 -975 878

Tiltaket gjelder økning i vannavgift i samsvar med planlagte

investeringer på venn sektoren, og slik at det beregnes selvkost

innenfor økonomiplenperioden. -

Vannverk (1620) .44 250 .313 807 .378881 .975 878

Totale driftkostnader fra investeringsbudsjetl

Rådmannens instiIing ti økonomiplan investeringer 91 890 781 415 1 692 258 2 707 445

Sentraladm inistrasjonen

Effektivisering i poliikken -41 020 -41 020 -41 020 -27 520

Fonnannskap og kommunestyre (1100) -41 020 -41 020 -41 020 -27 520

Skole

Innføre redusert foreldrebelaling for barnehageplass -400 000 -350 000 -350 000 -300 000

Moldjord barnehage (1270) -400 000 -350 000 -350 000 -300 000

Kutte elevdeltakelse i Tinestafett, skidag og Filmfest Salten -25 000 -25 000 -25 000 .25 000--
Moldjord skole (1211) O O O Or--
Trones skole (1212) -25 000 -25 000 -25000 -25 000

Nedleggelse av Newtonrommet i Beiarn fra og med 2018 O -87 149 -177784 -177 784

Trones skole (1212) O .87 149 .177 784 .177 784

Nedtrekk skole -550 991 -2258712 -2 613 117 -2 867301

Moldjord skole (1211) -900 991 -2608712 .2 963 117 -3217301

Voksenopplæring (1294) 350 000 350 000 350 000 350 000

Reduserte midler til færeverk for elevene 10 000 O O O

Moldjord skole (1211t 10 000 O O O

Helse og omsorg

Kutt 50 % assistentslillng Beiarn sykehjem .231 677 .231 677 -231 677 -231 677

Pleie- og omsorgstieriesten (1373) -231 677 -231 677 -231 677 -231 677

Kirke

Overføring regnskapsførsel til økonomiavdelingen -200 000 -200 000 -200 000 -200 000

Kirker (1475) -200 000 -200 000 -200 000 -200 000
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Beiarn 8udsjeltversjonsrapport: : Rådmannens budsjettforslag drift .

Landbruk, kultur og miljø

Avsiutte deltakelse i Sceneinstruktørordninga. O -34 000 -34 000 -34 000

Kunst og kunslformldling (1535) O -34 000 -34 000 -34 000

Avslutte kunstnerstipendordninga O -15000 O O-- .
Øvrige kulturformål (1547) O -15000 O O

Avslulle løypekjøring på fjellet -50 000 -50 000 -50 000 -50 000

Idrett, friluftsliv og andre mosjonsaktiviteter (1540) -50 000 -50 000 -50 000 -50 000

Avslulle medlemsskap og tiskudd ti stiftelsen Nordlandsmuseet O O O .130000

Kutturvern (1520) O O O -130000

Avslutte ordning med skuddpremie -17000 -17 000 -17 000 -17000

Fiske og viltforvallning (1580) -17000 -17000 -17 000 -17 000

Kutte ferieklubben -22 100 -22 100 -22100 -22 100

Barne og ungdomsarbeid (1545) -22 100 -22100 -22100 -22 100

Kulte ut ekstrahjelplvikar på kultur. .14480 -14480 -14480 -14480

Kulturadministrasjon (1505) -14 480 -14480 -14460 -14 480

Kulte vikartimer/ekstrahjelp på landbruk -24133 -24133 -24133 .24 133

Landbruk (1555) -24 133 -24133 -24 133 .24 133

Økning av bosetting av flyktninger O O -200 000 -200 000

Flyktningetjenesten (1550) O D -200 000 .200 000
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Delegerte vedtak
Dato: - Utvalg: DRU Driftsutvalget

Arkivsak Dato

Navn
Innold

Saksnr. A vd/Sek/Saksb. Arkivkode
Resultat

16/999 06.10.2016 DS 16/16 BK/PN/MM
Nina Vågan
SØKNAD OM TILSKUDD NINA V ÁGAN

252

16/970 13.10.2016 DS 17/16 BK/SER/AS U63
SØKNAD OM SKJENKEBEVILLING FOR BESTEMT ENKEL TANLEDNING
DEN 22 OKTOBER 2016

16/1035 25.10.2016 DS 19/16 BK/SER/AS U63
SØKNAD OM SKJENKEBEVILLING GRANLI IL KLUBBHUSET

16/1098 08.11.2016 DS 20/16 BK/SER/AS U63
Coop Beiarn og Misvær Sa
UTVIDET SALGSBEVILLING ALKOHOL COOP BEIARN & MISVÆR,
AVDELING MOLDJORD

16/1112 11.11.2016 DS 21/16 BK/SER/AS U63
SØKNAD OM SKJENKEBEVILLING DEN 12. NOVEMBER 2016 BEIARN
HUSFLIDSLAG



GODKJENNING AV PROTOKOLL - DRIFTSUTVALGET

Sak 16/16

Saksbehandler:
Arkivsaksnr.:

Karin Nordland
16/1151

Arkiv: 033

Saksnr.: Utvalg

16/16 Driftsutvalget
Møtedato
24.11.2016
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Sak 17/16

RULLERING AV HANDLINGSPLAN FOR KULTURBYGG, IDRETT OG
FRILUFTSLIV

Saksbehandler:
Arki vsaksnr.:

Janne Berntsen
16/824

Arkiv: 144

Saksnr.: Utvalg

17/16 Driftsutvalget
76/16 Plan og ressursutvalget

Møtedato
24.11.2016
24.11.2016

Rådmannens innstiling:
Fremlagt forslag til handlingsplan for Anleggsplan for kulturbygg, idrett og friluftsliv 2015-
2025, vedtas med følgende innullering av tiltak:

Nye titak fra 2017:

Prioritert Handlingsplan
. Arena Beiarn AS ønsker å etablere en Downhil sykkeltrasé på Leiråmoen. Dette er et

ledd i satsing på en totalpakke med helårsaktiviteter i Arena Beiarn (Tinderangel,
skikjøring, paragliding, småvilt jakt, fjellsykling og tiltaket ((Ta tiden tilbake i Beiarm)

. Nedre Beiarn Idrettslag ønsker å sette opp en Frisbeegolfbane på Innerjorda. Dette skal
være en lavterskelidrett som ikke trenger organisering. Frisbeegolf går inn under
kategorien nærmiljøanlegg.

Videreførte tiltak for 2017:
. Servicebygg/ signalbygg på Beiarfjellet. Det er utformet en prosessplan for dette

byggeprosjektet. Oppstart høst 2016.

. Infoskilt til Nasjonalparkene. Her forventes det at Midtre Nordland Nasjonalparksstyre

skal ta initiativ til et kollektivt skiltprosjekt for nasjonalparkene. Dette må få en snarlig
avklaring i forbindelse med arbeidet rundt informasjonsdelen tilknyttet servicebygget.

. Infoskilt til Klokkergården. Beiarn Historielag har fått tilskudd til et minnesmerke over
Fridthjov Anderssen. Arbeidet ble igangsatt i 2015. Kommunen venter på et innspill til
videre arbeid.

. Garasje til tråkkemaskin. Stormfjell IL har satt av kulturmidler til bygg i Larsoslia.

Kommunen må vurdere å ta hensyn til en sluttfinansiering ved neste tilskuddsordning
gjennom anleggsmidler 2017.
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Sak 17/16

Uprioritert Handlingsplan:
. Flerbrukshall (allhus). Denne planen har ligget i handlingsplanen siden 2007. Den er

fremdeles plassert inn under uprioritert, langsiktig handlingsplan. Prosjektering er
foreslått i 2017.

. Stedsutvikling Moldjord. Denne er flyttet hit til langsiktig handlingsplan, da det er
flere uavklarte momenter rundt Moldjord sentrum, i forhold til framtidig bruk av
eksisterende område og nærings bygg.

. Scooterløype. Dette er fremdeles uavklart, da det er usikkerhet omkring politisk

prioritering. Det vil være en krevende arbeidsprosess, hvis det foreligger et vedtak på
etablering av scooterløype.

Saksutredning:
Anleggsplan for kulturbygg, idrett og friluftsliv 2015-2025 med tilhørende handlingsplan, ble
vedtatt i kommunestyret 23.06.2015. Beiarn kommune har gjennomført en høringsrunde av
handlingsplanen via hjemmeside og brev. Høringsfrist var 15. september 2016. Det kom ingen
skriftige innspil til endringer av handlingsplanen. Det kom derimot inn to nye forslag til
anlegg. Kommuneadministrasjonen har også kommet med innspil på bakgrunn av dagens
situasjon.

Så lenge rullering kun medfører endringer på prioritetslisten av allerede oppsatte anlegg (og
ikke vesentlige endringer for øvrig), kan den politiske behandlingen delegeres til et
underutvalg. Idrettsrådet og andre involverte parter i kommunen bør få handlingsprogrammet
til uttalelse i alle tilfelle. Nærmiljøanlegg og mindre ordinære anlegg, kan tas inn i
handlingsprogrammet ved rullering

Handlingsplanen skal årlig gjennomgås etter en samlet vurdering av framdriften for de ulike
tiltak, og eventuelle nye forutsetninger og behov. Rullering kan innebære endringer i
prioriteringer. Anlegg fra uprioritert del kan overføres til prioritert del og omvendt. Mindre
anlegg kan tas inn i planen (nærmiljøanlegg) - anlegg som i tilskuddsordningen kan få dekket
inntil 113 av kostnadene, hvor maksimalt tilskudd er 1 000000.
Den langsiktige delen (uprioritert handlingsplan) utarbeides i sammenheng med kommunens
overordnede arealplanlegging.

Bakgrunn:

Vurdering:
Nye tiltak legges inn i handlingsplanen, slik at de kan være søkegod i henhold til
tippemiddelordningen. Planen og de endringer som er gjort, må ses i sammenheng med evnen
til økonomisk og ressursmessig gjennomføring, tidsforløpet for gjennomføring, og
sammenhengen med 0konomiplan for Beiarn kommune 2017-2020.
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Ferdigstite prosjekt:

. Arena Beiarn - forprosjekt. Forprosjektet har utredet muligheten for å etablere og drive
et reiselivsanlegg i Beiardalen, med nødvendige fasiliteter og utstyr for transport, losji
og servering. Forprosjektet er ferdig og går nå over til hovedprosjekt anlegg i prioritert
handelingsplan.

. Turstimerker. I forbindelse med Turstiprosjektet i regi av Nordland fylkeskommune og
Salten friluftsråd, er det merket stier i nærområdet på Moldjord og Storjord.

. Skilting av Fotefar mot nord. Informasjonsskilt på Os og i Gråtådal, samt deler av

løypa ble ferdiggstilt sommeren 2015.

Anlegg som er tatt ut av prioritert handlingsplan:
. Motocrossbanen er tatt ut av planen, da eierne ikke ser muligheten til å få realisert

dette.

Anlegg som er tatt ut av uprioritert handlingsplan:
. Universell utforming på hovedinngang - UL Enighets ungdomshus. Denne har stått i

planen i flere år, og det er ikke kommet noen tilbakemeldinger om tiltak.

. Småbåthavn i Tvervik. Dette henger sammen med kommunale tanker for et større
område i Tvervik, etter at kommunen kjøpte opp flere bygg og mer areal i området.
Kommunen vil ta initiativ til en egen plan for området og ønsker i den sammenheng å
spile på private interessenter.

. Parkeringsplass. Denne er ferdigstilt av Stormfjell IL.

. Kunstgressbane - Nedre Beiarn Idrettslag. Dette ligger ikke lenger i idrettslagets
planer.

. Ballbinge. Det foreligger ingen eierinteresser eller driftsforslag, og er derfor ikke
realiserbart.

. Elgbane. Lassbrenna skytterbane. Beiarn Jeger og Fisk har gitt tilbakemelding om at
dette ikke blir realisert.

Vedlegg:
Handlingsplan for 2017.
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Sak 18/16

TILBUD OM KJØP AV MALERI

Saksbehandler:
Arkivsaksnr.:

J anne Berntsen
16/966

Arkiv: C40

Saksnr.: Utvalg

18/16 Driftsutvalget
Møtedato
24.11.2016

Rådmannens innstiling:
Beiarn kommune takker for tilbudet om kjøp av Michaloff Wigdehl sitt maleri med motiv av
Beiarn kirke, men vurderer tilbudt pris som så høy at kommunen avstår fra å kjøpe maleriet
fra nåværend eier Gildeskål kirkesteds venner.

Saksutredning:
Styret i Gildeskål kirkesteds venner har sendt en skriftlig tilbudt om å selge et maleri med
motiv av Beiarn kirke. Tittelen på bildet er ((Kirken under fjellet)) og kunstneren er Michaloff
Wigdehl, som kom fra GildskåL. Bildet skal være malt tidlig 1900. Styret har antydet en
salgspris på kr. 50.000,-.

Bakgrunn:
Som kunstner, var MichaloffWigdehl (1856-1921) mindre kjent sammenlignet med hans
samtidskunstnere. Fra dagens fagmiljø hevdes det at Wigdehl var på kunstnerisk høyde med
bL.a. Nicolai Astrup, som han arbeidet sammen med i en periode. Det finnes samlere av
Wigdehls malerier.

Vurdering:
Beiarn kommune har ingen lang tradisjon for å kjøpe kunst til offentlig eie, og det har heller
ikke vært noen tema satt på dagsorden. Menighetsrådet for Beiarn kirke er forespurt, men har
ingen interesse eller midler til å investere i bildet.

Når det gjelder verdsetting av bildet, har kunstner og samler Harald Bodøgaard bidratt med en
vurdering. Han mener at prisen er satt for høyt i forhold til dagens markedsverdi. Bildet er
derfor anslått å ha en prisverdi på rundt 20.000,- i det åpne marked. Da Beiarn kommune er
inne i en nedskjæringsperiode på drift, ser man uansett ikke muligheten til å investere i
maleriet.

Vedlegg:
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SØKNAD OM REDUSERT SKJENKE GEBYR - BEHANDLINGSRUTINER

Saks behandler:

Arkivsaksnr.:
Marit Moldjord
16/980

Arkiv: 230

Saksnr.: Utvalg

19/16 Driftsutvalget
Møtedato
24.11.2016

Rådmannens innstiling:

Kommunestyret vedtar Beiarn kommunes retningslinjer for alkoholomsetning, skjenking,
gebyr mv slik de fremstår i vedlegg.

Saksutredning:
Beiarn kommunestyre drøftet i juni en sak om redusert skjenkegebyr for Galleri EFTf, etter at
administrasjonen hadde behandlet den på delegasjon.

Drøftingen klargjorde at det er uklarheter i Beiarn kommune mht. delegasjon på området.
Denne saken fremmes for å klargjøre delegasjonen ved å etablere nye og klare retningslinjer
innenfor alkohollovgivningen.

Bakgrunn:
Lovverket omtaler kommunen som myndighet innenfor de fleste områder. V år tolkning er at
delegasjonsreglementet til den enkelte kommune da avklarer hvem som er bemyndiget til å
avgjøre den enkelte aktuelle saken. Beiarn kommunes delegasjonsreglement har en regel som
klargjør at kurante saker er delegert administrasjonen, mens prinsipielle saker er å anse som
politikk. Praksis er at mye i dag er delegert til administrasjonen. I alkoholloven er det, under
noen få paragrafer, spesifisert at det er kommunestyret som avgjør. Dette gjelder blant annet
inndraging av løyve § 1-8.

Vurdering:
Administrasjonen velger å legge frem nye retningslinjer for saksbehandling og en
tydeliggjøring av de ulike områdene, og hvor myndigheten ligger.

Vi minner om at kommunestyret har behandlet og vedtatt ruspolitisk handlingsplan, der også
alkoholpolitiske retningslinjer inngår. Alkoholpolitiske retningslinjer, herunder delegasjon,
slik de ligger i planen pr dato, gir ikke retningslinjer for hvem som avgjør søknader om
redusert skjenkegebyr. Ruspolitisk handlingsplan gjelder for perioden 2014 - 2018.

Vedlegg:
Forslag til retningslinjer for alkoholomsetning, skjenking, gebyrer m.v i Beiarn kommune
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DOKMODAL VEIEN - SØKNAD OM TILSKUDD TILSKOGSBILVEI - TERJE
DAGFINN NILSEN

Saks behandler:

Arkivsaksnr.:
Edvard Emblem Lund
16/941

Arkiv: GNR 48

Saksnr.: Utvalg

20/16 Driftsutvalget
Møtedato
24.11.2016

Rådmannens innstiling:
Terje Dagfinn Nilsen, Formann for Dokmodalveien gis tilskudd pålydende 30.000,- fra Beiar
kommune for å dekke uforutsette ekstrakostnader i forbindelse med oppgradering/ombygging
av skogsbilvei og etablering av ny bru på Dokmodalsveien.

Tilskuddet gis på følgende vilkår:

Veien skal være ferdig ombygd/oppgradert innen 01.09.2019.

Tilskuddssum vil bli utbetalt etter sluttbefaring og godkjenning av skogbruksmyndigheten

(kommunen/fylkesmannen).

Saksutredning
Terje Dagfinn Nilsen søker om tilskudd pålydende 50.000,- til bygging og ferdigstiling av
Dokmodalveien.

Bakgrunn:
Terje Dagfinn Nilsen, som representant for berørte grunneier/rettighetshavere i
Dokmodalveien søkte i 2014 tilskudd fra Fylkesmannen til ombygging av eksisterende vei og
utskifting av eksisterende bru over Endåga. Fylkesmannen tilgodeså prosjektet med 516.000
kr i tilskudd til ombygging av vei til en landbruksvei klasse 3 (helårslandbruksvei) og bygging
av ny bru over Endåga i 2014 på Dokmodalveien. Tilskuddet som ble lovet er pålydende
516.000,- 60% av de totale kostnadsoverslaget på 860.000,-

Lovhjemmel for fylkesmannens tiskudd.

§ 5. Tilskudd til veibygging

Det kan gis tilskudd til bygging av nye eller ombygging av eksisterende skogsveier når
dette bidrar til helhetsløsninger som gir grunnlagfor utnyttelse av skog- og
utmarksressursene.

Det kan bare gis tilskudd til veier som er godkjent etter den til enhver tid gjeldende

forskrif om planlegging og godkjenning av veier til 
landbruksformål, eller etter plan- og

bygningslovens bestemmelser. Det er videre et vilkår at veien blir bygd i samsvar med
gjeldende normaler for landbruksveier med byggebeskrivelse, fastsatt av Landbruks- og
matdepartementet. Samarbeidstiltak bør prioriteres.
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Før anleggsarbeidet settes i gang skal det foreligge en byggeplan som kommunen har
godkjent.

Det er et krav at veien blir vedlikeholdt til den standard som den opprinnelig ble bygd.

Tilsatte knyttet til offentlige landbruks- og miljøvernmyndigheter har, når de er på

tjenestereiser i de områder veien betjener, rett til avgifsfri bruk av veier som har fått tilskudd.

Vurdering:
Fylkesmanen har avsatt 516.000,- til prosjektet. Det tilsvarer en egenandel for de 6
interessentene pålydende 344.000,- av kostnadsoverslaget.
Kommunen har ikke tilskuddsordninger som er direkte rettet mot slike formåL. Det er

fylkesmannen som har tilskuddsmyndighet til å gi tilskudd til bygging og ombygging av
skogbil- og traktorveier i landbruket.

Kommunen har derimot tilgjengelig en samlet sum pålydende 30.000,- for å kunne bruke som
tilskudd til ulike aktiviteter- eller aktivitetsfremmende tiltak i skogbruket.
Administrasjonen ser på prosjektet (ombyggingen på Dokmo) som et aktuelt
tilskuddsberettiget prosjekt. Prosjekter vurderes å ha positiv påvirkning på aktiviteten i skogen
på Dokmo. Veien ligger også i et yndet friluftsområde for gåturer henholdsvis til Lemmen og
etter skogsvei/sti langs Arstadelva. Ferdigføring av prosjektet vil føre til enklere tilgang til
område.

Administrasjonen innstiler på å innvilge 30.000,- kr til ombyggingen/oppgradering av
Dokmodalveien for å sikre ferdigføring av prosjektet.

Vedlegg:
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HOVEDPLAN VEI - HANDLINGSPLAN 2017 - 2020 PRIORITERING AV
OPPRUSTNING KOMMUNALE VEIER

Saksbehandler:
Arkivsaksnr.:

Freddy Olsen
16/1148

Arkiv: Q14

Saksnr.: Utvalg

21/16 Driftsutvalget
Møtedato
24.11.2016

Rådmannens innstiling:
Handlingsplan for utbedring av kommunale veier for perioden 2017 - 2020 godkjennes.
Handlingsplanen er bindende for budsjettåret 2017.

Revidering av handlingsplan fremlegges til politisk behandling hver høst i forkant av budsjett.

Saksutredning:
I forkant av behandling av budsjett og økonomiplan legger rådmannen frem forslag til
handlingsplan for perioden 2017 - 2020 til behandling.

Opprinnelig hovedplan ble utarbeidet av Norconsult i 2008, og selve plandokumentet er ikke
oppdatert etter dette. Store deler av denne plan er gjennomført. Det er derfor utarbeidet et
forslag til handlingsplan med bakgrunn i planen fra 2008, samt egne mannskapers erfaringer
og observasjoner i forbindelse med drift og vedlikehold av kommunale veier.

Det foreslås følgende handlingsplan for utbedring i økonomiperioden:

2017.

Molid - reasfaltering 528.925,-
Tverrånesveien 29.752,-
Holmen, utbedring asfaltering fra krss FV - Beiarn sykehjem 330.578,-
Entreprisekostnad 889.256,-
Rigg og drift / Generelle kostnader 10 % 88.925,-
Uforutsett 10 % 97.818,-
MVA, 269.000,-
Sum totalt 1.345.000,-

Asfaltert strekning på Molidveien foreslås reasfaltert.
Det foreslås noe utbedring påTverrånesveien.
I Holmen er strekningen fra krss FV til Beiarn sykehjem svært dårlig. Denne strekningen er
mye trafikkert og foreslås utbedret.
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2018.

To 11 ådal - strekningen fra Petternes til Skoglund 1.454.545,-
Svartnesveien 280.992,-
Kjelling - Evjen 366.942,-
Entreprisekostnad 2.102.479,-
Rigg og drift / Generelle kostnader 10 % 210.248,-
U forutsett 10 % 231.272,-
MVA, 636.000,-
Sum totalt 3.180.000,-

Tollådalveien foreslås utbedret på strekningen Petternes - Skoglund.
Svartnesveien foreslås utbedret, med hovedfokus på første del av veien.
Kjellng - Evjenveien foreslås utbedret fra kommunegrense Gildeskål til Innersjøen.

2019.

Blåmoliveien 301.487,-
Storjord boligfelt - reasfaltering 198.347,-
Veg til Holmen boligfelt - reasfaltering 727.272,-
Entreprisekostnad 1.227.107,-
Rigg og drift / Generelle kostnader 10 % 122.710,-
U forutsett 10 % 134.981,-
MVA, 371.200,-
Sum totalt 1.856.000,-

Blåmoliveien foreslås utbedret.
Boligfeltene Storjord øst og Holmen foreslås reasfaltert

2020.

Kommunale bruer 2.280.992,-
Entreprisekostnad 2.280.992,-
Rigg og drift / Generelle kostnader 10 % 228.099,-
Uforutsett 10 % 250.909,-
MVA, 690.000,-
Sum totalt 3.450.000,-

Etter inspeksjon av de kommunale bruene i 2015 ser vi behov for utbedring for å kunne
opprettholde klassifiseringen. Del foreslåes derfor utbedring på flere av de 14 kommunale
bruene.

Vedlegg:
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